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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:96 Effekter av regeringens åtgärder för att öka bostadsbyggandet

Hur många bostäder uppskattar statsrådet Mehmet Kaplan kommer att byggas 
enbart till följd av de förslag som nuvarande regering presenterat (alltså inte hur 
många bostäder som ändå hade byggts), och hur många av dessa menar 
statsrådet kan hänföras till byggsubventioner som föreslås i 
budgetpropositionen?
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